
prejeli smo pismo

Kaj je s kabelsko
TV?

V »Naši komuni« ste skoraj pred letom dni
objavili informativno prijavo za kabelsko televi-
zijo.

Ceprav sem redni bralec, sem morda spregledal
informacijo o tem, kaj se dogaja s projektom
izgradnje sistema kabelske televizije v KS Milan
Česnik.

Ali je projekt zaradi premajhnega zanimanja
propadel ali pa se načrtuje izgradnja kabelskega
sistema?

Če odgovora ie niste objavili v »Naši komuni«,
bi bilo tudi za druge bralce zanimivo, da objavitje,
kakšna je perspektiva kabelske TV v naši krajevni
skupnosti.
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